



Referat

Gruppestyrelsesmøde

Erik Klipping Troop

Lørdag d. 22.03.25 - kl. 16.00 i Spejderhytten

Gruppestyrelsesmedlemmer

Til stede: Mikkel, Daniel, Marie, Sebastian og Susan.

Fraværende: Ninka, Emil

Øvrige tilstedeværende: Lisbeth, Mille

Punkt 1		Valg af fast ordstyrer og fast referent	
		Referent: Sebastian Ordstyrer: Marie Daniel/Mikkel sørger for printet dagsorden	
Punkt 2		Referat fra sidst og dagens dagsorden	
		Der er ny struktur på dagsordenen. Den indeholder nu faste punkter. Derudover er der et fast åbent punkt hvor vi kan lægge ting der skal besluttes. Dagsordenen fra sidst var konstitueringen, som er underskrevet og givet til banken.	
Punkt 3		Nyt fra formanden	
		Der er ny formand (Mikkel). Han glæder sig til at sætte ind i processen og se hvordan vi arbejder fremadrettet.	
Punkt 4		Økonomi	
		Der er indkøbt nyt sikkerhedssystem.	
Punkt 5		Nyt fra ledergruppen: udgår	
5-7 år		Bævere:	
7-10 år		Ulve:	
10-12 år		Stifindere:	

12-18 år		Tropsspejdere:	
Punkt 6		Ulveturnering 2026	
		Vi skal beslutte om vi mener at vi kan håndtere ulveturneringen i maj 2026. Vi skal beslutte dette så hurtigt som overhovedet muligt. Lørdag formiddag skal vi ikke stå for posteløbet. Lørdag eftermiddag er der et andet posteløb som vi måske skal stå for. Der skal være en lejrchef, som står øverst. Madlavning skal være drevet af civile. Sebastian er en mulig bålchef. Lejrchefen er den, alle går til når der er brug for hjælp. Vi vurderer lige nu, at vi godt kan stå for det. Daniel er nomineret til lejrchef. Kasper vil gerne stå for køkkenet.	
Punkt 7		Vig Festival 2025	
		Mille og Mikkel afsøger muligheder for at tage vagter. Marie kommer søndag og hjælper med at rydde op.	
Punkt 8		Sommerlejr 2025	
		Fire dage i uge 27 Onsdag-lørdag Yderligere detaljer aftales når vi kommer nærmere.	
Punkt 9		Juletræssalg 2025	
		Punktet er rykket til næste gang Fremstilling af juletræsfødder: Småkager og mandler: Planlægning af vagter:	
Punkt 10		Åbent punkt for tilføjelser	
		Rykke mødetid: punktet er ikke længere aktuelt. McDonalds: Der er en forælder der har forespurgt om, at vi ikke bruger McDonalds i fremtiden. Vi forholder os ikke til individuelle holdninger til restauranter eller restaurantkæder. Når vi er på tur tager vi de hensyn vi mener er hensigtsmæssige overfor de børn vi har med.	

		Referater tilgængelige på hjemmesiden: Referaterne er ikke lige nu tilgængelige. Daniel har lavet hjemmesiden klar til at de kan være tilgængelige. Der er i gruppestyrelsen en positiv indstilling til at gøre dette muligt, da det gør vores arbejde mere transparent, og det giver forældrene mulighed for at engagere sig. Punktet er vedtaget. Forældres overholdelse af tilmeldingsfrister: Der har været en tendens til, at det kræver mange påmindelser, når der er arrangementer. Det er en balancegang om vi mener at det er forældrenes ansvar, eller om vi skal vægte det højt at vi forsøger at få så mange deltagere som muligt. Marie har altid tilmeldingsfristerne onsdag aften, således at forældrene kan blive meldt til efter påmindelsen på mødet. Ren Natur tilmeldt: Vi er tilmeldt ren natur. Vi har budt ind på tre ruter. Højby - 4 kilometer Herrestrup - 3 kilometer Vig - 4 kilometer Vi får nok en rute. Vi får 2400 for det. Derudover får vi vist uniformen. Vi afventer svar. Korpsrådsmøde 12. april: Vi er ikke repræsenterede.	
Punkt 11		Datorul for fremtidige gruppestyrelsesmøder	
		Hver 6. Uge 2. Maj 15:30	
Punkt 12		Evt.	